
Naziv sjednice: 20. sjednica Upravnoga vijeda Agencije za strukovno obrazovanje i obrazovanje
odraslih

VRSTA DOKUMENTA
VRIJEME

ODRZAVANJA
MJESTO ODRZAVANJA

ZAPISNIK
29. studenoga 2021.
godine, s podetkom u

I 1:00 sati

Agencija za strukovno obrazovanje
i obrazovanje odraslih,

Zagreb, Garilgradska ulica 1 8

Ivan Simuni6, predsj ednik UV-a

VRSTA SJEDNICE: 20. sjednica Upravnoga vijeda Agencije za stmkovno
obrazovanje i obrazovanje odraslih

PREDSJEDATELJ: Ivan Simuni6

ZAPISNICARKA: Suzana Paponja

NAZO.NI:

Ivan Simuni6 Mile Zivdii, prof., ravnatelj

dr. sc. Valentina Kirini6 Suzana Paponja, prof., nadelnica Ureda ravnatelja

dr. sc. Marko KoSidek

Andreja Uroi6 Landekid

Anita Tomii

NISU NAZOCNI:

Prij edlog dnevnoga reda:

1. Usvajanje zapisnika s 18. i s 19. (elektronidke) sjednice UV-a ASOO-a
2. Usvajanje izmjena i dopuna financij skoga plana Agencije za strukovno obrazovanje i

obrazovanje odraslih u 2021. godini
3. Davanje suglasnosti za sklapanje Ugovora o pruZanju usluga izrade standarda strukovnog dijela

kvalifikacije na projektu ,,Modemizacija sustava strukovnog obrazovanja i osposobljavanja '
4. Razno.

Upravno vijede je jednoglasno usvojilo prijedlog dnevnoga reda.

SJEDNICT] SAZVAO:



TOEKA DNEVNOGA REDA
1. Usvajanje zapisnika s 18. i s 19. (elektronidke) sjednice

tIV-a ASOO-a Ivan Simuni6, predsjednik UV-a

RASPR
AVA Nije bilo rasprave.

ZAKLJ Upravno vije6e je jednoglasno usvojilo zapisnike s 18.
UCCI sjednice [IV-a.

2. Usvajanje izmjena i dopuna financijskoga plana Agencije za
strukovno obrazovanje i obrazovanje odraslih u 2021. godini

RASPRAVA

s 19. (elektroniike)

TOdKA DNEVNOGA REDA UVODNICAR/KA

Ivan Simuni6, predsjednik UV-
a, i Mile Ziv(,iQ ruvnatelj

Gosp. Zivdid je ponovno naglasio da se Agencijski financijski plan mijenja
sukladno rebalansu Driavnoga proraduna, a u svrhu pripreme za sjednicu, poslana
je tablica s rebalansima iz lipnja ove godine i trenutadnoga rebalansa. Nakon
obavljenih analiza potreba do kraja godine stanje je pokazano u tablici u kojoj je
vidljivo gdje su bile promjene - gdje je traZeno viSe sredstava, a gdje je bilo vi5e
otpuStanja s pojedinih stavki.
Gosp. Ko5idek je prokomentirao daje najve6i iznos zapravo samo na dvije stavke,
odnosno dva konta EU sredstava - oko 8,5 milijuna kuna.
^ x. ..,.
Gosp. Zivdic je pojasnio da se planiralo preko projekata odrZavanje niza radionica
i konferencija koje su, zbog COVID-I9, morale umjesto uZivo biti odrZane preko
razliditih e- platformi.
Gosp. Ko5ideka je zanimalo je li se kojim sludajem dobilo produZenje traj anja
projekta (2023.) zbog ovih okolnosti?
Gosp. Zivdid je rekao da se velik dio sredstava ne6e modi utroSiti. U nekim se

aktivnostima kasnilo, jer su kasnile druge institucije primjerice Ministarstvo
rada, koje je kasnilo viSe od godinu dana u donoSenju metodologije standarda
zanimanja, tako da je Agencija zaptayo dekala godinu dana s aktivno56u koja je
kljudna. Utjecaj je imao i COVID-19. Od nekih planiranih aktivnosti 6e se morati
odustati (er nedostatak vremena ne moZemo kupiti), odnosno neke 6e biti
reducirane. To se odnosi na najve6i tro5ak, odnosno iznos vezan uz izradbu drugih
obrazovnih materijala za sve kurikulume koji bi trebali nastati unutar ovoga
projekta, a bit 6e reduciran i broj planiranih metodidkih prirudnika i drugih
obrazovnih materijala (fokusirat 6e se na to da se urade prvenstveno za 1., a
pokuSat ie se i za 2. razred). Iii ie se u produZetak ugovora, a u drugoj prijavi
projekta fokus 6e biti na pomo6i Skolama u kurikulumskoj reformi i na tome da se

urade drugi obrazovni materijali za3. i 4. razred. Po sada5njim procjenama ostat
6e neutroSeno oko 100 milijuna kuna u odnosu na 233 koja smo imali ugovorena.
Dio tih novaca ima se namjeru raspodijeliti na ve6i broj Sto konferencija, strudnih
sku ova, Sto radionica i eta samim Skolama...

r-'l Upravno vijede je jednoglasno usvojilo izmjene i dopune financijskoga plana
ASOO-a u 2021. godini.
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ZA KL.I T]

UVODNIEAR/KA



TO.KA DNEVNOGA REDA
3. Davanje suglasnosti za sklapanje Ugovora o pruZanju usluga

izrade standarda strukovnog dijela kvalifikacije na projektu
,,Modemizacij a sustava strukovnog obrazovanj a i

bljavan a''

UVODNIEAR/KA

Ivan Simuni6, predsjednik UV-
a, i Mile Zivdi6, ravnatelj

o

RASPRAVA U materijalima za ovu sjednicu, uz ostale dokumente, bilo i obrazloZenje za ovu
todku:

Agencija za strukavno obrazovanje i obrazovanje odraslih provela je o\oreni
postupak javne nabave usluga velike wijednosti radi sHapanja ugovora o javnoj
nabavi sukladno ilancima 86., 88. i 89. Zakona o javnoj nabavi, po predmetu
nabave: Izrada standarda strukovnog dijela kvalifikacije na projeldu ,, Modernizacija
sustava strukovnog obrazovanja i osposobljavanja" za 50 grupa predmeta nabave.
Ukupna procijenjena vrijednost svih grupa predmeta nobave iznosi 2.250.000,00 kn
bez PDV-a, odnosno 45.000,00 kn bez PDV-a po grupi predmeta nabave.
Dana 3. studenoga 2021. godine donesenaje i objavljena Odluka o odabiru (KLASA:
106-01/21-05/10, URBROJ: 332-02-01/l-21-121) kojom su, primjenom kriteriia
ekonomski najpovoljnije ponude za grupe 13.-17., 27. i 42. predmeta nabave
odabrane ponude ponuditelja OBRTNICKO UALISTE - ustanoya za obrazovanje
odraslih, Ilica 49, Zagreb, u ukupnom iznosu od 420.000,00 kn bez PDV-a, odnosno
420.000,00 kn s PDV-om (ier ustanova nije obveznik PDV-a).
Protiv ove Odluke rok za izjavu ialbe DrZavnoj kamtsiji za kontrolu postupaka javne
nabave je l0 dana od dqna njezina primitka. Rok mirovanja istekao je 18. studenoga
2021. godine, iime su se ispunili uujeti za sklapanje llgovora o pruZanju usluga
izrade standarda strukovnog dijela kvalifikacije na projektu "Modernizacija sustava
strukovnog obr azovanj a i osposoblj avanj a".
Sukladno odredbi ilanka 34. stavka 2. Statuta, za sklapanje ugovora vriiednosti
preko 400.000,00 kn pa do 1.000.000,00 kn, ravnatelju je potrebna prethodna
suglasnost Upravnoga vijeta. S obzirom na to da vrijednost ugovora koji predlaZemo
sWopiti s OBRTNICKIM UCILISTEM - ustanova za obrazoianje odrasiih, Zagreb,
iznosi 120.000,00 kn s PDV-om, ovim putem, na temeuu navedene odredbe Statuta,
traZimo prethodnu suglasnost za sklapanje ugovora s odabranim ponuditeljem.

Agencija je osigurala sredstva za navedene usluge u proraiunu za 2021. godinu, u
sklopu ESF-ova projeha ,, Modernizacija sustara strukovnog obrazovanja i
osposobljavanja".

ZAKLJUiCI Upravno vijede je jednoglasno dalo suglasnost za sklapanje Ugovora o pruZanju
usluga izrade standarda strukovnog dijela kvalilikacije na projektu
,,Modernizacija sustava strukovnog obrazovanja i osposobljavanja...

TO.KA DNEVNOGA REDA UVODNI.AR/KA
4. Razno Mile Zivdii, ravnatelj

Gosp. Zivdi6 je izvijestio UV o postupcima i procedurama provedenim za novi
odjel, o razdvajanju funkcija vezanih za podno5enje zahtjeva i dono5enju odluka o

) - kako ne bi bilo

-)

RASPRAVA

u isu u Re star HKO-a 8 SK stiglo iz ASOO- u ASOO



sukoba interesa, poslovima koji se obavljaju unutar njega, o tomu da je SRCE

zaduZeno za razvoj aplikacije za upis.
Obavijestio je UV da je prema MZO-u poslan zahtjev za zapoSlj avanj e detvero

ljudi u novi odjel (to je zasad realna procjena) - deka se suglasnost da se moZe

objaviti nadedaj za popunu radnih mjesta.
Za PIAAC istraZivanie se nada da 6e ASOO zadrLati status u glavnom ispitivanju.
Osvrnuo se na aktivnosti unutar obrazovanja odraslih - vauderi i metodologija, te
predloZio da se za sljededu sjednicu pripremi prezentacija o metodologiji izrade
strukovnih kurikuluma, s dim se UV sloZio.

ZAKLJUaCI Za sljede6u sjednicu bit 6e pripremljena prezentacija o metodologiji izrade
strukovnih kurikuluma.

Sjednica UV-a je zavrBila u 11:45 sati,

KIASA: 023 -08/ 19-03 /01
URBROJ: 332-0 1 -00 12-21 - 40

isnik sastavila UV.
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